
P r o t o k ó ł  Nr XXXII 
 

 sesji Rady Gminy Szydłów, która odbyła się w dniu 28 grudnia 2012 r. w sali 
konferencyjnej Urzędu Gminy w Szydłowie. Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 1330, 
a zakończyły o godz.1530 . 
 W obradach sesji uczestniczyło wszyscy, tj. 15 radnych. 
 Lista obecności jest załącznikiem do niniejszego protokołu.  
 

Proponowany porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.  
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji . 
4. Zapytania i interpelacje radnych. 
5. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie między sesjami RG. 
6. Rozpatrzenie projektów oraz podjęcie uchwał w sprawach: 

- zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Szydłów na lata 2012 –  
  2020, 
- Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szydłów na lata 2013-2020, 
- uchwalenia budżetu Gminy Szydłów na 2013 rok, 
- określenia przystanków komunikacyjnych , których właścicielem jest gmina  
  Szydłów oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków, 
- zmiany fragmentu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  
  miejscowości Szydłów na terenie gminy Szydłów,   
- uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy  
  Szydłów,  
- przeprowadzenia konsultacji społecznych z mieszkańcami miejscowości  
  Stary Solec, Nowy Solec, Solec – Piaski, Korytka w sprawie ustalenia   
  urzędowej nazwy miejscowości Solec, rodzaj – wieś, 
- zmiany preliminarza wydatków Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na 2012 rok. 

       7. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 
       8. Wolne wnioski i informacje. 
 
 Ad. 1. 
 
Obrady XXXII sesji Rady Gminy otworzył i przewodniczył obradom Przewodniczący 
Rady Gminy pan Janusz Juszczak, który powitał obecnych na sesji radnych, Wójta 
Gminy, Skarbnika Gminy, dyrektorów: Przedszkola, Gminnego Centrum Kultury,  po. 
dyr. SPZOZ w Szydłowie,  sołtysów oraz mieszkańców gminy. 
Na podstawie listy obecności radnych, przewodniczący RG stwierdził quorum 
uprawniające Radę Gminy do podejmowania prawomocnych uchwał.  
 
Ad. 2. 
 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił radnym proponowany porządek obrad 
XXXII sesji RG i poprosił radnych o zgłaszanie wniosków co do jego zmian lub 
uzupełnień. Przewodniczący RG zgłosił zdjęcie z dzisiejszej sesji punktu 3 przyjęcie 
protokołu z poprzedniej sesji, tj. Nr XXXI, a na następnej sesji będą przyjęte 2 
protokoły Nr XXXI i Nr XXXII. 
Radny K. Ćwiek powiedział, że staje się dość często, że na sesji nie ma protokołu                 
z poprzedniej sesji do przyjęcia. 
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Przewodniczący RG powiedział, że wcześniej nie było sytuacji, że protokół nie był 
przyjęty na sesji, tylko na sesji w dniu 30.11.2012 r. były przyjęte 2 protokoły z uwagi 
na krótki okres między sesjami. 
Pani Teresa Kaniszewska - prac. UG - powiedziała, że protokół na dzisiejszą sesję 
nie został napisany,  gdyż w miesiącu grudniu było dużo wypłat w kasie, między 
innymi: stypendia szkolne dla dzieci, wypłaty dla rencistów i emerytów z oświaty,                         
a przez tydzień przebywała na zwolnieniu lekarskim. 
Radny Graca Tadeusz powiedział, że materiały na dzisiejszą sesję otrzymał 24 
godziny wcześniej.  
Przewodniczący RG odpowiedział, że materiały były rozdawane na komisjach RG,                  
a nie wszyscy radni byli obecni na komisjach i wczoraj radni dostali uzupełnienia do 
sesji. 
Wójt powiedział, że na komisjach RG szczegółowo były analizowane wszystkie 
uchwały, również na posiedzeniu komisji był ustalony termin sesji gdyż jest to koniec 
roku i sesja musi się odbyć, uległa tylko zmianie godzina posiedzenia, a ze względu 
że jest to koniec roku wszystkie niezbędne zmiany w budżecie Gminy muszą być 
dokonane.   
Radny Krzysztof Ćwiek powiedział – że skoro dostaje materiały na komisję                           
a następnie wszystkie materiały na sesję to musi od podstaw wszystkie materiały 
czytać bo nie wie co uległo zmianie, a nie ma na to czasu, gdyż zawiadomienie na 
sesję dostaje parę godzin przed sesją.  
Więcej uwag nie było w związku z czym Przewodniczący Rady Gminy poddał pod 
głosowanie wniosek w sprawie zdjęcia z porządku obrad punktu przyjęcia protokołu                 
z poprzedniej sesji, który został przyjęty jednogłośnie - 15 głosów „za”. 
Następnie przewodniczący Rady Gminy odczytał porządek obrad po uwzględnieniu 
poprawki i w przeprowadzonym głosowaniu jawnym porządek obrad został przyjęty 
jednogłośnie - 15 głosów „za”. 
 
Ad. 3.  
 
W tym punkcie porządku obrad radni złożyli interpelacje i zapytania: 
- radny Jerzy Klamczyński – zapytał o możliwość zainstalowania progu  zwalniają -      
  cego ruch pojazdów przy wjeździe do Rynku oraz na ulicy przy cmentarzu i czy     
  zapadnięcia po kanalizacji na ulicy Krakowskiej będą robione razem z ulicą Uroczą, 
- radny Tadeusz Graca powiedział, że na sesji w dniu 30.11. br. przeznaczone  
  zostały środki finansowe na zakup oleju opałowego do Ośrodka Zdrowia w Potoku,   
  a jak to się stało, że budynek w Potoku nie był ogrzewany przez kilka dni. Następnie   
  zapytał Wójta ile  kosztowała choinka, która ustawiona jest w Rynku, wielu  
  mieszkańcom się  nie podoba, bo powinna być ubrana żywa choinka oraz zapytał   
  ile gmina odzyskała VAT- z Urzędu Skarbowego w związku z budową wodociągu, 
- radny Fit Krzysztof – zgłosił, że na drodze wojewódzkiej między Wolą a Solcem,  
  obok pana Marczewskiego dochodzi często do wypadków gdyż jest tam rów                        
  i  jego zdaniem należałoby włożyć  5 betonów aby zniwelować rów, wówczas  
  samochody wjeżdżały by w pole, 
- radny Krzysztof Ćwiek - zapytał czy kanalizacja została już odebrana i czy  
  wszystkie gospodarstwa zostały podłączone do oczyszczalni ścieków oraz czy są 

usterki. 
  W miesiącu październiku br. na sesji zgłaszał, że na informatykę przeznaczone jest  
  dużo pieniędzy, a BIP w UG jest aktualizowany z dużym opóźnieniem  i jakie  Wójt  
  wyciągnął konsekwencje odnośnie pracownika odpowiedzialnego za te sprawy. 
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  Radny K. Ćwiek powiedział także, że gmina wypłaciła 12.000 zł odszkodowania,   
  które Wójt przegrał w Sądzie, a których można było uniknąć - zapytał skąd te   
  pieniądze  zostały wypłacone  i czy od osoby odpowiedzialnej za te straty zostały  
  wyciągnięte konsekwencje. 
 
Ad. 4.  
 
Wójt Gminy złożył sprawozdanie z prac w okresie między sesjami i tak powiedział: 
- pierwszy etap budowy kanalizacji w Szydłowie został zakończony, kilka konfliktów 

udało się załatwić, 
- uczestniczył w posiedzeniu LGD „Białe Ługi”,  
- wielokrotnie był w Zarządzie Dróg Wojewódzkich w Kielcach. Remontowana droga 

Chmielnik – Osiek została już odebrana, a usterki które opisaliśmy w piśmie mają 
być usunięte wiosną 2013 r.,  

- odbył spotkanie z V-ce Komendantem Wojewódzkim Policji i z Komendantem 
Powiatowym Policji, 

- zostało wysłane pismo do firmy TOMBET w sprawie usterek w Rynku, które mają 
być usunięte wiosną 2013 r.,  

- brał udział w Konwencie Wójtów Burmistrzów, który odbył się w Korytnicy, 
- uczestniczył w spotkaniach ZG OSP, którego głównym tematem było przygotowanie 

do kampanii wyborczych w tych jednostkach, 
- brał udział w Wigiliach organizowanych przez różne instytucje, 
- został złożony wniosek o dofinansowanie z programu odbudowy dróg lokalnych  
  drogi na Sachalinie. Wyjaśnił, że  było dostatecznie dużo czasu na  wykonanie  
  dokumentacji przez firmę „Patadrog” na tę drogę, której jednak firma ta nie  
  wykonała w terminie i  umowa została zerwana,  a projektant został wybrany                           
  z wolnej ręki. 
 
Ad. 5. 
 
W tym punkcie porządku obrad Rada Gminy przystąpiła do rozpatrywania                               
i uchwalania projektów uchwał. Pierwszym rozpatrywanym  projektem uchwały XXXII 
sesji RG były zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Szydłów na lata 
2012–2020 oraz zmiany w budżecie Gminy Szydłów na 2012 rok. Pani Alicja 
Kłonicka – Skarbnik Gminy poinformowała, że od posiedzenia wspólnych komisji 
gdzie szczegółowo wyjaśniała wszystkie zmiany dotyczące Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Szydłów na lata 2012 – 2020 oraz zmiany w budżecie Gminy 
Szydłów na 2012 rok nic się nie zmieniło w zadaniach inwestycyjnych. Natomiast 
wczoraj, o godz.15 otrzymała pismo z Ministerstwa Finansów w sprawie zwiększenia 
rezerwy subwencji ogólnej oświatowej w wysokości 4.466,00 zł, a subwencji nie 
możemy wprowadzić do budżetu Zarządzeniem Wójta Gminy i dlatego w związku                 
z zakończeniem roku musimy dziś wprowadzić uchwałą Rady Gminy. Zmiany te 
dotyczą wieloletniej prognozy jak również zmian w budżecie Gminy, w związku                      
z czym pani Skarbnik wnioskowała o zwiększenie po stronie dochodów i wydatków                   
o powyższą kwotę w oświacie – dotyczy to przedszkoli. Pytań i uwag odnośnie 
wprowadzonych zmian radni nie zgłosili.   
Przewodniczący RG poddał pod głosowanie zgłoszony przez panią Skarbnik wniosek 
dotyczący zwiększenia subwencji o kwotę 4.466,00 zł,  który RG przyjęła 
jednogłośnie. Następnie Przewodniczący RG poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Szydłów na lata 2012 – 
2020 która została przyjęta jednogłośnie – 15 głosami „za”. 
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U C H W A Ł A Nr XXXII/ 141/ 2012 
( o treści jak w załączeniu 

 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
zmian w budżecie gminy Szydłów na 2012 rok, która została uchwalona jednogłośnie 
– 15 głosów „za”. 
 

U C H W A Ł A Nr XXXII/ 142/ 2012 
(o treści jak w załączeniu) 

 
Skarbnik Gminy przedstawiła radnym kolejny projekt uchwały w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Szydłów na lata 2013 – 2020. Wyjaśniła, że ustawa                
z dnia 29 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych wprowadziła od dnia 01 stycznia 
2010 r. zmiany w funkcjonowaniu sektora finansów publicznych w Polsce. Z punktu 
widzenia samorządu, obok, m.in. zmian zasad opracowywania budżetów jednostek 
samorządu terytorialnego, najistotniejsze znaczenie ma wprowadzenie nowego 
instrumentu wieloletniego planowania jakim jest wieloletnia prognoza finansowa 
(WPF). 
Przedstawiony projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Szydłów na lata 2013 – 2020 jest realizacją zapisów ww. ustawy.  
Pytań i uwag  do przedstawionego projektu uchwały nie było i w przeprowadzonym 
przez przewodniczącego głosowaniu  jawnym uchwała została uchwalona 13 głosami 
„za”, przy 2 głosach „przeciw”. 
 

U C H W A Ł A  Nr XXXII/ 143/ 2012 
(o treści jak w załączeniu) 

 
Następnie pani Alicja Kłonicka – Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały                   
w sprawie uchwalenia budżetu gminy Szydłów na 2013 rok.  Poinformowała, że 
budżet gminy jest rocznym planem dochodów i wydatków oraz przychodów                        
i rozchodów tej jednostki, a podstawą gospodarki finansowej gminy w danym roku 
budżetowym jest uchwała budżetowa. Proponowane dochody budżetowe na 2013 r. 
z podatków i opłat ustalono według działów, rozdziałów i paragrafów klasyfikacji 
budżetowej zgodnie z Rozporządzeniem Ministra Finansów z dnia 2 marca 2010 r.                             
w sprawie szczegółowej klasyfikacji dochodów, wydatków, przychodów i rozchodów 
oraz środków pochodzących ze źródeł zagranicznych w sprawie szczegółowej 
klasyfikacji dochodów i wydatków oraz przychodów i rozchodów. 
Podstawą szacunku dochodów na 2013 r. było przewidywane wykonanie dochodów 
na koniec 2012 r. oraz prognozowane wskaźniki, a także założenia przyjęte do 
opracowywania projektu budżetu państwa na 2013 r.  
Zapewniono środki na wydatki obligatoryjne i na działalność bieżącą jednostek 
organizacyjnych oraz na dotacje. 
Nie planowano dochodów w dziale 756 – dochody od osób fizycznych i od innych 
jednostek nieposiadających osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich 
poborem w rozdziale 75616 § 0390 wpływy z opłaty uzdrowiskowej, pobieranej                      
w gminach posiadających status gminy uzdrowiskowej, ponieważ Gmina Szydłów nie 
posiada statusu gminy uzdrowiskowej. 
Nie planowano dochodów w rozdziale 75616 § 0440 – „wpływy z opłaty miejscowej” 
ponieważ Gmina Szydłów nie jest miejscowością posiadającą korzystne właściwości 
klimatyczne oraz warunki umożliwiające pobyt osób fizycznych w celach 
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wypoczynkowych, zdrowotnych,  itp. W związku z czym nie otrzymuje dochodów              
z tego tytułu. 
Nie planowano dochodów w rozdziale 75618 § 0460 – „wpływy z opłaty 
eksploatacyjnej”, ponieważ na terenie gminy nie występują złoża i podmioty 
wydobywające kopaliny.  
Radny M. Skuza powiedział, że na komisjach była mowa o remoncie budynku szkoły 
podstawowej w Gackach i zapytał czy są zapewnione środki na ten remont. 
Pani Skarbnik Gminy wyjaśniła, że w budżecie gminy na rok 2013 mamy 
przeznaczone 35.000 zł na adaptację i remont budynku w Gackach                                         
z przeznaczeniem na mieszkania socjalne. 
Jednocześnie pani Skarbnik udzieliła  odpowiedzi na zapytania radnego T. Gracy                 
w sprawie podatku VAT. Wyjaśniła, że od nakładów jakie gmina wydaje na 
inwestycje odzyskujemy 23 % tego podatku. W tym roku Gmina odzyskała 48.000 zł 
podatku. Oprócz zwrotu podatku  z inwestycji wodociągowej w Potoku, Gmina 
odzyskała również podatek VAT z tytułu realizacji inwestycji - kanalizacji Szydłowa. 
Podatek należny od sprzedaży ujęty w deklaracji VAT – 7, składanej do Urzędu 
Skarbowego pomniejszony jest o podatek naliczony.  
Radny Krzysztof Ćwiek zapytał dlaczego planowany budżet na 2013 r. jest mniejszy 
o 3 mln. zł od budżetu na 2012 r.  
Pani Skarbnik Gminy wyjaśniła, że różnica wynikła z dotacji na inwestycje, które na 
rok 2013 są nie planowane.  
Innych pytań i uwag w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Szydłów na 2013 r. nie 
było i w przeprowadzonym głosowaniu jawnym Rada Gminy uchwaliła budżet Gminy 
Szydłów na 2013 r. 13 głosami „za”, przy 2 głosach „przeciw”. 
 

U C H W A Ł A Nr XXXII/ 144/ 2013 
(o treści jak w załączeniu) 

 
Kolejnym projektem uchwały przedstawionym przez Przewodniczącego RG dotyczył 
określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem jest Gmina Szydłów 
oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków.  
Przewodniczący RG zapytał radnych czy każdy z radnych otrzymał  zmieniony 
załącznik. 

  Radny A. Pasternak zgłosił uwagi do załącznika Nr 1 projektu uchwały, gdyż                       
w przypadku drogi Chmielnik – Osiek  nie ma kolejności dróg. 

  Inni radni również stwierdzili, że w innych miejscowościach nie ma zachowania 
ciągłości nr przystanków, a w Szydłowie na ulicy Soleckiej w kierunku Woli Żyznej 
istnieje  przystanek, którego nie uwzględniono  w załączniku.  Również na ulicy 
Rakowskiej jest przystanek w kierunku Osówki, a też go nie ma w załączniku. 
Radny A. Pasternak powiedział, że rozmawiał ze swoim kolegą w Starostwie, który 
zajmuje się sprawami przystanków i powiedział, że ta uchwała nie musi być już 
podejmowana, może być uchwalona później, a skoro stwierdzono, że są nieścisłości 
to należy ją poprawić i podjąć  na następnej sesji. 
Wójt Gminy powiedział, że nie ma dziś obecnego na sesji Sekretarza Gminy, który 
mógłby wyjaśnić zgłoszone uwagi. 
Radny K. Ćwiek, w imieniu pani sołtys z Grabek Dużych powiedział, że mimo iż na 
Sachalinie jest przystanek i wiata, to i tak autobusy się tam nie zatrzymują, gdyż 
kierowcy twierdzą, że zatrzymywanie się na tym przystanku jest niebezpieczne                  
- w związku z czym zapytał czy są możliwości aby ten przystanek przesunąć trochę              
w kierunku Szydłowa.     
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  Przewodniczący RG poinformował, że skoro nie musimy dziś podjąć tej uchwały i nie 
ma nam kto wyjaśnić poruszanych problemów, to będzie słusznie jeśli tej uchwały 
dziś nie podejmiemy. 

  Więcej uwag i pytań nie było w związku z czym Przewodniczący Rady odczytał 
projekt uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 
właścicielem jest gmina Szydłów oraz warunków i zasad korzystania z tych 
przystanków i w przeprowadzonym głosowaniu jawnym nie została uchwalona - 15 
głosów „przeciw”.    

  Kolejny projekt uchwały przygotowany na obecną sesję dotyczył zmiany fragmentu 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Szydłów na 
terenie gminy Szydłów.  
Pan Janusz Machnik – Kier. Ref. Inwestycji i Gospodarki Komunalnej wyjaśnił, że 
uchwałę w sprawie planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Szydłów 
na terenie gminy Szydłów podjęto w trybie ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu 
przestrzennym. W dniu 30 marca 2012 r. Rada Gminy Szydłów podjęła uchwałę                
w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
miejscowości Szydłów na terenie gminy Szydłów, która w części dotyczącej działek         
o numerach ewidencyjnych 465, 466, 467, 469 została unieważniona 
rozstrzygnięciem Wojewody Świętokrzyskiego, z uwagi na brak zgody Ministra 
Rolnictwa i Rozwoju Wsi na zmianę gruntów rolnych na cele nierolnicze. W dniu 13 
listopada 2012 r. Minister Rolnictwa i Rozwoju Wsi wydał decyzję wyrażającą zgodę 
na zmianę przeznaczenia gruntów rolnych na cele nierolnicze. 
Tak, więc wypełnione zostało naruszenie prawa wynikające z rozstrzygnięcia 
nadzorczego Wojewody  i projekt zmiany planu w tym zakresie może być ponownie 
zatwierdzony przez Radę Gminy. 
Zmiana miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wynika z potrzeb 
inwestycyjnych właścicieli nieruchomości, którzy wnioskowali o jego zmianę, gdyż 
ustalenia mpzp sołectwa Szydłów w znacznym stopniu ograniczały inwestycje na 
tych nieruchomościach. Przedmiotowa uchwała podejmowana jest w celu stworzenia 
możliwości inwestycyjnych dla właścicieli ww. nieruchomości. Po dokonaniu badania 
stopnia zgodności projektu zmiany fragmentu planu ze studium uwarunkowań                     
i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Szydłów, uznano, że jest ona 
zgodna z powyższym studium.  
Radni nie zgłosili uwag i zastrzeżeń do projektu uchwały i w przeprowadzonym 
głosowaniu jawnym Rada Gminy jednogłośnie uchwaliła tę uchwałę - 15 głosów „za”. 
 

U C H W A Ł A Nr XXXII/ 145/ 2012 
(o treści jak w załączeniu) 

 
Przewodniczący RG odczytał kolejny projekt uchwały dzisiejszej sesji w sprawie 
uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Szydłów 
Przewodniczący RG zaznaczył, że na posiedzeniu komisji RG radni podjęli decyzję 
aby nie uchwalać na dzisiejszej sesji wysokości opłat za odpady, a tylko przyjąć 
regulamin i tak to zostało przygotowane.  
Radny Krzysztof Ćwiek powiedział, że wie, iż dziś nie będą uchwalane stawki, ale ma 
pytanie ponieważ w punkcie 7 regulaminu jest zapis, że gmina będzie miała zysk                
w wysokości 10 %  natomiast czytał artykuł w Kurierze Ziemi Szydłowskiej, gdzie 
pisze, iż gmina nie będzie miała żadnego zysku. 
Wójt Gminy poinformował, że Gmina nie będzie zarabiała, ale nie ma dziś obecnej            
w pracy pani Anny Suchorowskiej, która zajmuje się tymi sprawami i na najbliższej 
sesji wyjaśni radnemu ten problem.   
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Innych pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszone i w przeprowadzonym przez 
Przewodniczącego głosowaniu jawnym, Rada Gminy większością głosów uchwaliła 
uchwałę w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy 
Szydłów – 13 głosów „za” przy 2 głosach „przeciw”. 

                
U C H W A Ł A Nr XXXII/ 146/ 2012 

(o treści jak w załączeniu) 
 

Przedostatni projekt uchwały przedstawiony na obecnej sesji dotyczył sprawy 
konsultacji społecznych z mieszkańcami miejscowości Stary Solec , Nowy Solec, 
Solec – Piaski, Korytka w sprawie ustalenia urzędowej nazwy miejscowości Solec, 
rodzaj – wieś. Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że w tej sprawie mamy 
pozytywną opinię z Ministerstwa.  
Radna Katarzyna Skuza poinformowała, że telefonowała w tej sprawie do 
Ministerstwa Administracji, nie rozmawiała z Ministrem gdyż był nieobecny ale 
rozmawiała z panią, która miała być kompetentna w tej sprawie i powiedziała jej, że 
do Ministerstwa nie wpłynął żaden wniosek z Urzędu Gminy w sprawie ustalenia 
nazwy urzędowej miejscowości Solec i kazała aby wystąpić z pismem.   
Przewodniczący RG odpowiedział, że nie jest możliwe aby wniosek nie dotarł do 
Ministerstwa skoro mamy odpowiedź z Ministerstwa Administracji i Cyfryzacji                         
w powyższej sprawie, która wpłynęła do UG w dniu 9 listopada br. Wszyscy radni 
otrzymali kopię tego pisma. Przewodniczący Rady Gminy odczytał ww. odpowiedź 
MAiC. 
Więcej uwag i zapytań nie było i w przeprowadzonym  głosowaniu jawnym uchwała 
została uchwalona większością głosów - 12 głosów „za”, przy 3 głosach „przeciw”. 

 
U C H W A Ł A Nr XXXII/ 147/ 2012 

(o treści jak w załączeniu) 
 
Ostatni projekt uchwały XXXII sesji RG dotyczył zmiany preliminarza wydatków 
Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2012 rok.  
Wójt Gminy poinformował, że projekt uchwały był wyjaśniany na posiedzeniu komisji,  
a chodzi o kwotę 399,00 zł, która wynika ze zwiększonych wpływów za wydane 
zezwolenia na sprzedaż alkoholu w bieżącym roku. Kwota ta zostanie przeznaczona 
na zwiększenie wydatków GKRPAlkoh. związanych z funkcjonowaniem świetlicy 
środowiskowej w Szydłowie i placówkach na terenie gminy: energia, gaz, węgiel, 
zakup sprzętu, materiałów, środki czystości, usługi remontowe, umowy zlecenia,                
i inne.  
Radny Krzysztof Ćwiek powiedział, że nie wie lub nie rozumie, ponieważ                          
w uzasadnieniu jest napisane, że dokonuje się  zmian w preliminarzu wydatków                
o kwotę 399,00 zł, a poniżej jest  na co się  je wydatkuje i jest kwota 366,00 zł.  
Wójt Gminy wyjaśnił, że jest to tylko błąd pisarski -  w uzasadnieniu powinna być 
wpisana kwota 399,00 zł.  
Więcej uwag i zastrzeżeń nie było i w zarządzonym przez Przewodniczącego 
głosowaniu jawnym uchwała została uchwalona jednogłośnie – 15 głosów „za”. 
                           

U C H W A Ł A Nr XXXII/ 148/ 2012 
(o treści jak w załączeniu) 
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Ad. 6. 
 
 Odpowiedzi na zapytania i interpelacje  radnych udzielił Wójt Gminy i powiedział: 
-  progu zwalniającego w dokumentacji na rewitalizację Rynku na pewno nie było,      
   a kostki nie wolno naruszyć, można jedynie dokręcić próg, ale to musimy się        
   zastanowić, 
-  co do interpelacji pana radnego Krzysztofa Ćwieka - Wójt poinformował, że   
   dyrektor szkoły nie miała godzin na dopełnienie etatu nauczycielki i zmuszona była  
   wypowiedzieć umowę o pracę, a skoro jedna z nauczycielek miała możliwość  
   przejścia na emeryturę, to właśnie ona otrzymała wypowiedzenie umowy o pracę.  
   Wójt Gminy przytoczył przykład nauczycielki - córki mieszkańca Szydłowa, z którą  
   rozmawiał nie tak dawno, a która pracuje  w szkole gdzie jeszcze nie dawno było  
   30 klas, a obecnie pozostało 17 klas. Podał przykład również z  Gminy Szydłów –  
   gdy 10 lat temu został wybrany na Wójta Gminy to do szkoły w Szydłowie   
   uczęszczało 646 uczniów, a obecnie uczęszcza 333 uczniów. Dalej dodał, że jeżeli   
   chodzi  o koszty, to byłyby one dużo większe jeśli by Sąd Pracy przywrócił do pracy  
   osobę zwolnioną  - z budżetu gminy potrzeba było by dołożyć około 25 tys. zł  
   wynagrodzenia podstawowego i dodatkowo na inne świadczenia.   
-  Alicja Kłonicka – Skarbnik Gminy odpowiedziała na zapytanie w sprawie     
   zakupu choinki, iż gusty mieszkańców są różne -  jednym mieszkańcom choinka  
   się podoba, a innym  nie. Przed zakupem była konsultacja pracowników UG którzy  
   stwierdzili, że choinka się podoba, jest trwała -  będzie wykorzystana przez wiele lat  
   a oświetlenie jest oszczędne gdyż są to lampki „led”, natomiast koszt zakupu  
   choinki wynosi około 11.000,00 zł.  
   Co do odzyskania podatku VAT  z Urzędu Skarbowego pani Skarbnik Gminy  
   powtórzyła, że w tym roku Gmina odzyskała około 48.000,00 zł.  
-  Wójt Gminy odpowiadając na interpelację radnego Tadeusza Gracy powiedział, że   
   jest  prawdą, iż brakło oleju opałowego w budynku po byłej szkole podstawowej,  
   ale wcześniej była robiona analiza i wg. niej oleju miało starczyć do 15.01.2013 r.,  
   jednak zużycie było dużo większe, gdyż ogrzewane są pomieszczenia gdzie    
   mieści się przedszkole. Oleju brakło w sobotę i mimo, że od razu został  
   zamówiony, to opóźnienie wynikło z faktu, iż dostawca  wybrany w przetargu miał  
   do zrealizowania  wcześniej zaplanowane dostawy i nie mógł szybciej zrealizować       
   zamówienia na olej opałowy do Potoka . 
-  w sprawie Biuletynu Informacji Publicznej UG  - w miesiącu listopadzie Najwyższa   
   Izba Kontroli - Delegatura w Kielcach przeprowadziła kontrolę w zakresie    
   promulgacji prawa w postaci elektronicznej. NIK pozytywnie oceniła działalność  
   Gminy w zakresie przygotowania i przekazywania aktów prawa miejscowego            
   w postaci elektronicznej w celu ich ogłoszenia, prowadzenia elektronicznego zbioru   
   aktów prawa miejscowego i udostępnianie aktów prawnych do powszechnego  
   wglądu. Wójt dodał, że przeprowadzi rozmowę z pracownikiem odpowiedzialnym   
   za BIP aby dane były szybciej aktualizowane. 
-  pan Janusz Machnik – Kierownik Ref. Inwestycji i Gospodarki Komunalnej w UG   
   poinformował, że  odbiór kanalizacji Szydłowie odbył się w dniu 22.10.2012 r. na    
   zakres robót nie objętych zmianami, które były wprowadzone aneksem do  
   pozwolenia na budowę, natomiast odbiór końcowy robót objętych aneksem do  
   pozwolenia odbył się w dniu 12.12.2012 r. i zgodnie z tym protokołem przegląd  
   ewentualnych uszkodzeń, odkształceń i zapadnięć podłoża dokonany zostanie do  
   15.04.2013 r., a usunięcie tych uszkodzeń ma być wykonane w terminie 30 dni od  

     daty przeglądu.   
   Gospodarstwa, które zawarły umowy zostały podłączone do oczyszczalni ścieków 
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Ad. 7.  
 
W tym punkcie porządku obrad głos zabrali: 
- Przewodniczący RG poinformował radnych, że dziś otrzymał postanowienie  
  Komisarza Wyborczego  w związku z podjęciem przez RG Uchwały w dniu  
  30.11.2012 r. w sprawie podziału Gminy Szydłów na stałe okręgi wyborcze oraz  
  ustalenia ich granic, numerów i liczby radnych wybieranych w każdym okręgu  
  wyborczym.  Grupa wyborców, tj. mieszkańcy sołectw Potok Rządowy i Wymysłów  
  złożyła w ustawowym terminie skargę do Komisarza Wyborczego sprzeciwiając się  
  połączeniu sołectw Potok Rządowy i Wymysłów z sołectwem Osówka w jeden   

  okręg wyborczy. Po przeprowadzonej analizie Komisarz Wyborczy stwierdził, że  
  podział dokonany w przedmiotowej uchwale spełnia kryteria ustawowe i nie   
  uwzględnił skargi złożonej przez mieszkańców Potoka Rządowego i Wymysłowa. 
  Przewodniczący RG odczytał również pismo pani  lek. Barbary Szymańskiej - p.o.   
  dyrektora SPZOZ w Szydłowie w sprawie udzielenia wsparcia przy przygotowaniu   
  wniosku o dofinansowanie za pośrednictwem Stowarzyszenia „LGR Świętokrzyski  
  Karp”  modernizacji parkingu przy SPZOZ w Szydłowie, a także  o pomoc finansową  
  przy realizacji projektu. Pani Barbara Szymańska zabierając głos powiedziała, że    
  placówka w Szydłowie przyjmuje wiele pacjentów, funkcjonują również poradnie  
  specjalistyczne, a dotychczasowy parking projektowany był tylko na 6 samochodów.    
  Zachodzi pilna konieczność  powiększenia parkingu i jest taka możliwość gdyż od  
  ulicy Kieleckiej jest nie zagospodarowany plac przy OZ w Szydłowie, który  
  rozwiązał by problem parkowania.  
  Radny Jerzy Klamczyński - powiedział, że jeśli byłyby robione prace przy ośrodku  
  zdrowia to należałoby również usunąć drzewa, które rosną przy budynku.  
  Pani B. Szymańska - dodała, że skoro poruszony jest temat wycinki drzew, to  
  należałoby wyciąć drzewa również przy ośrodku zdrowia w Potoku.   
  Pan Kręcisz Tadeusz - sołtys Potoka obiecał pomoc w tym zakresie. 
Zabierając głos Wójt Gminy poinformował, iż w związku z zakończeniem roku                       
i uchwaleniem budżetu gminy na  2013 r. wspólnie z Przewodniczącym RG 
zapraszają radnych, sołtysów i kierowników jednostek organizacyjnych na skromny 
poczęstunek.  
 
Ad. 8. 
 
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że porządek obrad sesji został w pełni 
zrealizowany i dokonał zamknięcia obrad XXXII sesji Rady Gminy Szydłów. 
 
 
  
      Protokołowała 

Teresa Kaniszewska 

 
 
 
 


